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Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Dr. Kun János képviselő

Interpelláció

a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat polgármesteréhez 
az Önkormányzat képviselő testületének 2025. május 22-i ülésére

a Gellérthegy-Naphegy körzet közterületi fejlesztéseivel kapcsolatban

Tisztelt Polgármester Úr!

A képviselő-testület február 13-i és március 27-i ülésére a körzet lakóival történt konzultációkat követően 
saját előterjesztésként javaslatokat nyújtottam be a Gellérthegy-Naphegy körzet közterületi fejlesztésével 
kapcsolatban, amelyet a képviselő-testület nem vett napirendre arra hivatkozva, hogy javaslataim nagy 
részét a költségvetési terv tartalmazza. A Budavári Önkormányzat 2025. évi költségvetési tervének általam 
ismert változata javaslataimat nem tartalmazza, ezért kérem Polgármester Urat, szíveskedjék választ adni a 
következő kérdéseimre.

1. Mely dokumentum tartalmazza a Naphegy utca Orvos utca és Fém utca közötti szakaszán lévő 
parkoló felújítását,, fejlesztését, fák telepítésével egybekötve? Ha nincs ilyen dokumentum, miért 
nincs?

2. Mely dokumentum tartalmazza a Hegyalja úton lévő gyalogátkelőhelyek biztonságának 
növelését? Ha nincs ilyen dokumentum, miért nincs?

3. Mely dokumentum tartalmazza gyalogátkelő létesítését a Szirtes úton a Vük játszótérnél? Ha 
nincs ilyen dokumentum, miért nincs?

4. Mely dokumentum tartalmazza gyalogátkelő létesítését az Aladár utcában a Csap utca sarkán? Ha 
nincs ilyen dokumentum, miért nincs?

Várom Polgármester Úr megtisztelő válaszát! 

Budapest, 2025. május 19.

Dr. Kun János 
képviselő


